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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

w  imieniu  mieszkańców  proszę  o  informację  czy  zostały  zaplanowane  jakiekolwiek  działania
dot.utylizacji choinek po świętach? Czy zostały wyznaczone miejsca do składowania tych choinek?
Czy  została  zaplanowana zbiórka  choinek?  Jeżeli  tak,  to  proszę  o  informację  o  przedstawienie
harmonogramu dla poszczególnych ulic.
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